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ZAPISNIK 
SA 26. SJEDNICE VMO DRAGA 

 
26. sjednica VMO Draga održana je 31.03.2021. s početkom u 17,00 sati u 

prostorijama MO Draga, Brig 24. 
 

Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 

 Rašid Jašarević, član VMO 

 Viktorija Vlahov, član VMO 
 

Ostali nazočni 





Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Mandekić, član VMO 

 

Usvajanje zapisnika sa 25. sjednice VMO Draga: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
 

Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika VMO i predložio slijedeći 

 
 

DNEVNI RED 

 
 

1. Informacija o provođenju javnog poziva mještanima za predlaganje komunalnih 
prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Mjesnog 
odbora Draga za 2022. godinu 

2. Komunalna problematika 
3. Razno 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 
 

AD 1 
Predsjednik informira članove Vijeće da je Grad Rijeka raspisao Javni poziv namijenjen svim 
građanima za predlaganje projekata uređenja i održavanja komunalne infrastrukture za koje 
građani smatraju da ih je potrebno provesti na području mjesnog odbora u kojem žive. Poziv 
na predlaganje Malih komunalnih akcija bio je otvoren od 10. do 31. ožujka 2021., a svoje 
prijedloge komunalnih zahvata građani su mogli dostaviti u mjesni odbor, osobno ili putem e-
maila, također i u Direkciju za mjesnu samoupravu, kao i putem jednostavnog online obrasca. 
U pozivu je bilo navedeno da se mogu predlagati projekti poput izgradnja dječjih igrališta, 
uređenje zelenih površina, parkirališta, postave autobusnih čekaonica, postave tijela javne 
rasvjete, sanacija postojećih prometnica, uređenje kolnika, izrada nogostupa, uređenje 



prometne signalizacije i tehničkih elemenata cesta, sanacija divljih deponija i sl. Svi prijedlozi bit 
će uzeti u obzir i obrađeni, u smislu analize mogućnosti realizacije. Naime, Grad Rijeka ova 
uređenja može realizirati na javnim površinama i zemljištima koja su u vlasništvu Grada stoga 
obrada prijedloga obuhvaća i te provjere. 
Na temelju pristiglih prijedloga, vijeće mjesnog odbora izradit će program i utvrditi prioritete u 
rješavanju koji će po njihovom usvajanju na Gradskom Vijeću činiti sastavni dio Plana 
raspodjele sredstava za prioritetno održavanje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 
području mjesnih odbora u 2022. godini, 
Predsjednik zamoljava članove Vijeća da razmisle o mogućim prijedlozima do sljedeće sjednice 
Vijeća na kojem će se definirati konačni prijedlog prioriteta u održavanju objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture na području Drage za 2022. godinu. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 

 
 

AD2 
Predsjednik informira o sljedećem: 

 Dostavljen je mail HT-u u svezi uočenog nakrivljenog drvenog tel. stupa u naselju Pod 
Ohrušvom prije parkinga od kbr.21 (župnog ureda) koji predstavlja opasnost da se sruši. 
Zatražen je izvid na terenu i daljnje postupanje.
Dobiven je odgovor da je izdan nalog za izvid i sanaciju, te je nakon tjedan dana prijavljeno i 
sanirano. 

 Dostavljen je mail Odjelu gradske uprave za komunalni sustav u kojem je zatražena pomoć 
pri rješavanju nastalog kom. nereda. Naime uočeno je da je uz posude za odlaganje kućnog 
smeća u ulici Brig preko puta kbr.57 ( u blizini brodokomercovog dućana) i na glavnoj cesti 
ispod Hrvatskog doma Draga bačen krupni otpad.
Dobiven je odgovor da je izdan nalog temeljem kojeg je K.D. “Čistoća” i pokupilo otpad s 
navedenih lokacija. Nadalje je prijavljeno i izvršeno uklanjanje odbačenog krupnog otpada koji 
se je nalazio iza posuda za odlaganje kućnog smeća na Brigu preko puta kbr.26c (iznad 
brodokomercovog dućana) 
Zatraženo je da se pomete sportsko igralište u Dragi, dječji prostor uz Hrvatski dom Draga i 
prostor uz Hrvatski dom Draga koji se dolazi do dječjeg prostora za igru, te je isto i učinjeno. 
Prijavljeno je i da je na doljnjem dijelu terena prema potoku (lokacijski ispod parkirališta kod 
bivše Područne škole) uočeno odbačeno smeće. Dostavljene su slike stanja na terenu, te je 
zatraženo je da se izvidi mogućnost i način uklanjanja. 

 Dostavljen je mail kao podsjetnik Odjelu gradske uprave za komunalni sustav da je prema 
traženju Vijeća MO obećano da se zahvat na preregulaciji dosadašnjeg načina odvodnje 
oborinske vode s sportskog igrališta u Dragi planira provesti u ovoj godini. Vijeće je 
obaviješteno da su dogovoreni radovi oko sanacije oborinske odvodnje na igralištu, te će se uz 
rub igrališta na južnoj strani izradit upojni bunar.
Na sportskom igralištu radovi su započeli te je provjereno i potvrđeno da je ograđen dio 
igrališta na kojem se izvode radovi. 

 Dostavljen je mail Odjelu gradske uprave za komunalni sustav da je na sportskom igralištu 
u Dragi uočeno je da je potrebno zamijeniti oštećene ploče od koševa i mreže. Postojeće dvije  
klupe potrebno je prefarbati, a koš od smeća potrebno je isprazniti. U međuvremenu u tijeku 
trajanja javnog poziva mještana za prijavu prijedloga malih kom. zahvata Vijeće MO dobilo je 
zahtjev mještana Drage da se na sportskom igralištu u Dragi zamjene postojeće table i koševi 
sa novima. Vijeće MO je dostavilo povratnu informaciju o dosad poduzetom po predmetnom i 
dobivenim odgovorima nadležnih iz Odjela gradske uprave za komunalni sustav da je uvršten u 
nalog za daljnje postupanje.
Nadalje je postavljen upit da li će to biti u dogledno vrijeme te da ukoliko odgovor bude 
negativan mole da im se kaže pa da sami zamjene. 
Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostavljen je daljnji upit mještana, pa je zatražena 
konkretna povratna informacija kada se može očekivati da se pristupi izvođenju radova, jer po  
izdanom nalogu može se to odužiti i mjesecima, stoga je zatraženo da se što prije iste 
zamjene kako bi mladi Drage što prije iste i koristili. 
Dobiven je odgovor da je dana 23.03.2021.g. izdan skupni nalog za obnovu opreme na svim 
sportskim igralištima u gradu Rijeci, ujedno i za igralište u Dragi. 

 



Nalog obuhvaća zamjenu ploče, obruča i mrežice na oba koša, zamjenu mreže na oba gola te 
ličenje dvije postojeće klupe. Rok za izvedbu radova je 20 kalendarskih dana te bi unutar tog 
perioda radovi trebali biti izvedeni. 
Dobivena informacija o terminu izvođenja radova na sportskom igralištu u Dragi proslijeđena je 
mailom mještanima koji su postavili upit. 

 Dostavljen je mail Odjelu gradske uprave za komunalni sustav u svezi uočenog kom. elek. 
oštećenja koji se nalazi u ulici Brig kod kbr.71 /13 (preko puta proširenja gdje se parkiraju 
automobili i prije ceste koja vodi do mjesnog groblja Draga

 Komunalno redarstvo je obaviješteno da je uočen nastanak grafita (i neprimjeren tekst) na 
bukobranima u naselju Pod Ohrušvom, te su dostavljen i slike s terena.
Dobiven je od komunalnog redarstva mail da je isto proslijeđeno Hrvatskim autocestama d.o.o  
koji održavaju tu dionicu. 

 Dostavljen je mail K.D. “Čistoći” a u svezi potrebe zaštite i učvršćivanja baja za odlaganje 
kućnog smeća od prevrtanja i razbacivanja sadržaja (postave konstrukcije s lancem), a koje se  
nalaze u ulici Orlići uz glavnu prometnicu kroz Dragu preko puta kbr.2a. Spremnike prilikom 
jačeg vjetra prevrne na cestu i sadržaj raznosi okolo, osim što je nehigijenski, predstavlja i 
potencijalnu opasnost za građane u prometu. Nadalje je prijavljeno da je razbijen poklopac na 
posudi za odlaganje otpada iz kućanstava koji se nalazi u naselju Orlići kod kbr.7d.
Dobiven je odgovor da je prijavljeno proslijeđeno nadležnim službama te će se Vijeće MO  povratno 
obavijestiti o poduzetom. 

 Dostavljen je mail Odjelu gradske uprave za komunalni sustav da je potreba da se orežu 
grane stabala koje se nalaze uz cestu u naselju Brig u blizini sportskog igrališta u Dragi pa uz 
nerazvrstanu cestu do Brig preko puta kbr.30.

 Nadalje je ponovljen mail podsjetnik kako bi se dobila povratna informacija o daljnjem 
postupanju u svezi zahtjeva za orezivanjem stabla oraha u ulici Brig 40 koji ulazi u zračni 
prostor instalacija električne energije.

 

 Rijeka Promet d.d. dostavilo je mail da je sukladno zahtjevu MO Draga, izvršen terenski 
izvid dana 25.01.21. u prisustvu predstavnika MO Draga, predstavnika OGU za komunalni 
sustav i predstavnika Rijeka prometa, prilikom čega je utvrđeno slijedeće:
- U Ulici pod Ohrušvom između br. 11 i 12, nije moguće označiti pješački prijelaz zbog 
nepostojanja obostranog nogostupa i neposredne blizine zavoja. Može se postaviti prometni 
znak "pješaci na cesti" sa treptajućim žutim svjetlom upozorenja, neposredno ispred zavoja na 
privozu od Gornje Vežice. 
- U Ulici Orlići kod trafostanice prema br. 6, potrebito je izgraditi nogostup, kao preduvjet za 
obilježavanje pješačkog prijelaza. 
- U Ulici Brig od kbr. 104 do autobusne stanice, potrebito je izraditi nogostup sa sjeverne 
strane ceste. 
- U Ulici Tijani na privozu iz smjera Sv. Kuzma, postaviti znak ograničenja brzine kretanja na 
40 km/h. 
Napomenuto je da je kroz sredstva prioriteta mjesnog odbora, potrebito osigurati financijska 
sredstva za izradu Prometnog elaborata i realizaciju navedenih zahvata. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 

 

 Odjel gradske uprave za komunalni sustav dostavilo je mail da sukladno traženju Vijeća 
kao i zajedničkom uvidu u stanje na terenu u prisutnosti predstavnika MO Draga, predstavnika 
KD Čistoća i predstavnika Odjel gradske uprave za komunalni sustav), obavještavaju  da će se 
potrebne radnje na orezivanju i uklanjanju zelenila u okolišu igrališta, joga i zgrade Doma 
Draga obaviti tijekom ovog proljeća.
S dobivenim mailom i planiranim radovima obaviještena je i dr. Ljiljana Tumara da će se stabla 
koja se nalaze na gradskom zemljištu, a čije grane idu u njezino privatni posjed ukloniti. 

 

 Vijeće Mjesnog odbora Draga zaprimilo je dopis od mještana iz ulice Tijani 6 kao reakciju 
na dobiven dopis od K.D. „Vodovoda i kanalizacija“ na temu pucanja vodovodnih priključaka u 
naselju Tijani.
Zaključak 
Temeljem donesenog zaključka na prošloj sjednici dobiveni dopis mještana dostavljen je 
direktoru K.D. Vodovoda i kanalizacije, stručnoj suradnici za odnose s javnošću K.D. 
„Vodovoda i kanalizacije“ i savjetnici za ravojne kapitalne projekte u Gradu Rijeci, te je u mailu 



navedeno da nakon što se je dostavilo mještanima dobiven odgovor iz K.D. „Vodovoda i 
kanalizacije“ u svezi njihovog zahtjeva i potpisane peticije, na traženje mještana održan je 
sastanak s mještanima na kojem su ukazali da su nezadovoljni dobivenim odgovorom. Vijeće 
Mjesnog odbora Draga je mišljenja da su iznesene primjedbe mještana opravdane, te su 
mještani iznesli i pismeno svoje primjedbe i objasnili problem i stanje na terenu. Ponovo je 
zatraženo da se sagleda situacija i problem na koji mještani ukazuju te da se sagleda način 
trajnog rješavanja problema tih tridesetak priključaka u naselju Tijani. 

 

Nakon izvjesnog vremena povratna informacija nije dobivena, pa se je Vijeće Mjesnog odbora 
obratilo mailom direktoru K.D. „Vodovoda i kanalizacije“ te navelo da se dobivaju učestali upiti 
kao i negodovanje mještana po navedenom u predmetu, pa se traži da se dva predstavnika 
Vijeća MO Draga prime na jedan kratki sastanak kako bi se pomoglo u svezi daljnje 
komunikacija i informacije potrebne prema mještanima koji su se obratili iz naselja Tijani. 

 

 Vijeće Mjesnog odbora Draga zaprimilo je dopis mještana, Tijani 6 s danim prijedlozima 
vezano za komunalnu problematiku:
Zaključak 

- Rijeka Prometu dostavljeno je temeljen dobivene primjedbe mještana da na prometnici 
kod početka mjesta Tijani (Brig kbr.84), kod servisa Volf nakon obilnijih oborina slijeva se voda 
koja zbog konfiguracije ceste teče po kolniku u dužini od oko 300 m. Pri smrzavanju taj dio je vrlo 
opasan za vozače. Relativno blizu je izveden odvod površinskih voda pa rješenje ne bi trebalo 
biti teško. Zatražen je hitniji izlazak na teren i postupanje po navedenom. 
- K.D. „Vodovod i kanalizacija“ obaviješteni su da se na stazi u blizini mjesnog groblja u 
smjeru Sv. Kuzma pojavila obilna tekuća voda za koju se pretpostavlja da se radi o nekom 
kvaru na trasi vodovoda. Zatražen je izvid na terenu. 
- K.D. „Čistoći“ dostavljeno je temeljem dobivene primjedbe mještana da je potrebno zaštititi 
baje za odlaganje kućnog smeća od prevrtanja i razbacivanja sadržaja, a koje se nalaze u ulici 
Tijani uz glavnu prometnicu ispod kbr.2A. Spremnike prilikom jačeg vjetra prevrne na cestu i 
sadržaj raznosi okolo, osim što je nehigijenski, predstavlja i potencijalnu opasnost za građane 
u prometu, pa se stoga predlaže da se planira uređenje mjesta za spremnike, te da budu 
opremljena lančićima po ugledu na mjesto s spremnicima u Tijanima kod kbr 14. (trenutno je 
potrebno popraviti ili zamijeniti jedan spremnik kod kbr.14 koji je bez poklopca.) 

 

 Vijeću Mjesnog odbora obratila se je mještanka iz ulice Orlići 51, s zahtjevom da se sanira 
zid ispod kuće koji je u vlasništvu grada Rijeke s kojim su upoznati svi članovi Vijeća. 
Ravnatelju Odjelu gradske uprave za upravljanje imovinom dostavljen je zahtjev u kojem se je 
navelo da su dobivene primjedbe susjeda da je okućnica objekta Brig kbr.4 zapuštena i ne 
održavana, a kameni zid se sve više urušava, te predstavlja opasnosti jer je u blizini privatno 
parkiralište i posjed kao i pješački put kojim se služe mještani naselja Orlići. O istom je Vijjeće  MO 
već obavještavalo (lipanj 2019.) što je u prilogu i dostavljeno, ali se na terenu nije ništa 
poduzelo.
S obzirom da je predmetna nekretnina i zemljište u vlasništvu Grada Rijeke, zatraženo je od 
navedene službe da se izvrši izvid na terenu, te da se poduzmu odgovarajuće radnje da se 
uočeno otkloni. 
Dobivena je od ravnatelja Direkcije za upravljanje imovinom povratna informacija da je zahtjev 
zaprimljen i proslijeđen na rješavanje. 

 

 Vijeće Mjesnog odbora Draga dostavilo je mještanki mail od komunalnog redarstva da je 
prema K.D vodovodu i kanalizaciji dostavljena prijava Vijeća MO za hitnim pristupanjem 
radova asfaltiranje kolnika – prekopa kod Tijani kbr.6 i Tijani kbr.11. Međutim mještanka je 
ponovo uputila primjedbu da se poduzme nešto da se rupe na cesti koju je 16.12 2020. 
ostavilo Kvarner graditeljstvo nakon krpanja vodovodne cijevi riješi jer je previše vremena 
prošlo i nema opravdanja da to tako stoji.
Vijeće je prema komunalnog redarstva ponovo zatražilo povratnu informaciju o daljem 
postupanju. 
 
 
 
 
 



 Vijeću Mjesnog odbora obratila se je mještanka iz naselja Pelinova Gora te je njen mail 
proslieđen komunalnom redarstvu te kako je problem i nakon što se je Vijeće obratilo i dalje 
prisutan zatražena je pomoć pri rješavanju problema nekontroliranog lutanja koza po naselju. 
Komunalno redarstvo dostavilo je povratnu informaciju kako je o navedenom problemu je 
izvještena i Veterinarska inspekcija, te će se prema njihovom pozivu izvršiti zajednički očevid 
lokacije i utvrđivanje zatečenog stanja.
U više kontakata stranci je naloženo da stavi koze pod nadzor kako ne bi nekontrolirano lutale i 
radile štetu po naselju, međutim stanka izjavljuje kako ima problema oko njihovog hvatanja. 
Vlasniku koza je skrenuta pozornost da ukoliko ne stavi koze pod nadzor do kraja ovoga 
tjedna, angažirati će se nadležna služba za njihovo hvatanje o njegovom trošku. 
Vezano za suhozid, izvršiti će se njegov pregled, utvrditi stanje i potreba za sanacijom, kao i 
čija je to obveza,. dostaviti će povratnu informaciju. 

 
 

AD3 

 Predsjednik informira da su pozvani nadležni iz Rijeka Prometa kako bi Vijeće MO dobilo 
odgovor po pitanju dostavljenih prijava kom. oštećenja, a za koje Vijeće Mjesnog odbora nije 
dobilo nikakvu povratnu informaciju o daljnjem postupanju. Stoga je dana 10. ožujka 2021. 
održan sastanak s nadležnima iz Rijeka Prometa, te nakon održanog zajedničkog sastanka na  
kojem su pročitane prijave kom. oštećenja koje su im dostavljene dobivena je sljedeća 
informacija:
- Zatraženo čišćenje postojeće slivničke rešetke i šahte na kolniku Pod Ohrušvom tkz. Progon  na 
cijeloj dionici ceste od pruge do glavne ceste – dobiven je odgovor da će se izvršiti radovi 
čišćenja navedenih šahti, 
- Obećana sanacija oštećenog kolnika u Tijanima kod kbr.24 – dobiti će se pismeno očitovanje 
- Zahtjev mještanke da se postojeći kameni cestovni odbojnici koji se nalaze ispod spomen 
parka na glavnoj draškoj prometnici prije proširenja te poslije proširenja preko puta kbr.47 
zamjene zidićem od kamena, – zajednički obiđen teren te dobivena informacija da će se dobiti 
pismeno očitovanje o daljnjem postupanju. 
- Zahtjev mještana da se na prometnici kod početka mjesta Tijani (Brig kbr.84), kod servisa 
Volf nakon obilnijih oborina slijeva voda koja zbog konfiguracije ceste teče po kolniku u dužini od 
oko 300 m. – zajednički obiđen teren, te dobivena informacija da će nadležni iz Rijeka 
Prometa ponovo obići navedena dionicu za vrijeme kiše kako bi se snimilo stvarno stanje na 
terenu. 

 

U međuvremenu zatraženo je od Rijeka Prometa da se do sljedeće sjednice Vijeća dostave 
informacije prema dogovorenom na sastanku. 
Rijeka Promet gosp. Leo Kurilić dostavio je sljedeći odgovor: 
Sanacije kolnika po stavkama iz plana 7.1 , 7.2, 7.4. ugovorene su sa tvrtkom LE -MIL d.o.o. 
Ozalj. O terminu početka izvođenja radova naknadno ćemo vas izvijestiti. 
Što se tiče preostalih sredstava po Mjesnim odborima, napominje da Grad Rijeka nije dao 
pisanu suglasnost da se pokrenu postupci nabave, odnosno ugovore nove lokacije. 
Zaključak 
Vijeće Mjesnog odbora Draga je primilo na znanje. 

 
 
 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Jasna Rendulić 

               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  
 

 
 
 
 
 


